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Zapytanie radnego 
 

 
 W związku ze stale zmieniającą się sytuacją gospodarczą, dużą inflacją oraz grożącym nadal 

kryzysem bardzo ważne jest, z perspektywy gminy oraz mieszkańców, skuteczne pozyskiwanie 

środków zewnętrznych. 

 Z uwagi na powyższe uprzejmie proszę o udzielenie informacji: 

1. Jakie środki zewnętrzne pozyskane zostały w latach 2018 – 2023 na budowę przydomowych 

oczyszczalni ścieków? 

2. W jakiej kwocie były to środki? 

3. Ile osób skorzystało z tych dofinansowań i ile instalacji powstało z tego tytułu? 

4. Czy wszystkie programy zostały już rozliczone, a pieniądze wypłacone mieszkańcom? 

5. Jakie programy nie zostały jeszcze rozliczone i kiedy mija ostateczny termin ich rozliczenia? 


